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BRM.0002.4.2017 

 

Protokół Nr XXXII/17 

Rady Miejskiej w Szydłowcu 

z dnia 27 marca 2017 r. 

 

Sesja odbyła się w sali Szydłowieckiego Centrum Kultury - Zamek ul. Gen. 

J. Sowińskiego 2. 

W sesji uczestniczyło 14 radnych: radna Dorota Pęksyk - nieobecna usprawiedliwiona.  

Udział wzięli: burmistrz Artur Ludew, sekretarz Dorota Kubiś, skarbnik Iwona Czarnota, radca 

prawny Bogdan Królikowski oraz osoby zaproszone.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Artur Koniarczyk otworzył sesję, powitał 

zebranych i przewodniczył obradom. 

 

Przewod. obrad stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności.  

 

Ad 2. 

Przewod. obrad przedstawił ustalony porządek sesji: 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXVII/16 z dnia 16 grudnia 2016 r., protokołu Nr XXVIII/16 

z dnia 28 grudnia 2016 r. oraz protokołu Nr XXIX/17 z dnia 31 stycznia 2017 r. 

4. Informacja z prac Burmistrza pomiędzy sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o wprowadzeniu zmian w budżecie w trybie art. 257 pkt 1 ustawy 

o finansach publicznych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, 

b) planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły 

wyższe i zakłady doskonalenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia 

objętych dofinansowaniem w 2017 r., 

c) określenia kryteriów wraz z liczbą punktów oraz dokumentów potwierdzających 

spełnianie kryterium w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz klas I publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Szydłowic, 

d) przyjęcia lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów szkół 

podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę Szydłowiec, 

e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2017-2030, 

f) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2017, 

g) określenia warunków oraz tryb finansowania rozwoju sportu na terenie Gminy 

Szydłowiec, 

h) określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Szydłowiec w 2017 r. 

7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za 2016 rok. 
8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
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10. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej o pismach i wnioskach skierowanych do 

Rady w okresie między sesjami oraz trybie ich załatwienia. 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Ad 3. 

Przewod. obrad poinformował, że protokoły: Nr XXVII/16 z dnia 16 grudnia 2016 r., 

Nr XXVIII/16 z dnia 28 grudnia 2016 r. oraz Nr XXIX/17 z dnia 31 stycznia 2017 r. były 

wyłożony do wglądu i ewentualnych uzupełnień w Biurze Rady Miejskiej w obowiązującym 

terminie. Do dnia sesji nie zgłoszono uwag i wniosków. Wobec powyższego zaproponował 

przyjęcie ich bez odczytania. 

 

za – 9 głosów, przeciwnych – 4 głosy, wstrzymujących się – 0 głosów. 

 

Ad 4.  

Informacja z prac Burmistrza Szydłowca pomiędzy sesjami Rady Miejskiej w Szydłowcu za 

okres od 31 stycznia 2017 roku do 24 marca 2017 roku przedstawił burmistrz Artur Ludew. 

Burmistrz wydał następujące Zarządzenia: 

 

I. W okresie od 31 stycznia do 24 marca 2017 roku wydano następujące Zarządzenia: 

1. Zarządzenie nr 11/17 z dnia 7 lutego 2017 roku w sprawie wprowadzenia zmian 

w planie dochodów i wydatków budżetu oraz w planie finansowym zadań z zakresu 

administracji rządowej na rok 2017. 

2. Zarządzenie nr 12/17 z dnia 16 lutego 2017 roku w sprawie wprowadzenia 

procedury procesu windykacji należności w Urzędzie Miejskim w Szydłowcu. 

3. Zarządzenie nr 13/17 z dnia 20 lutego 2017 roku w sprawie powołania komisji 

przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego na budowę ulic na osiedlu „Nad Zalewem” ulice: Kochanowskiego, 

Spacerowa w Szydłowcu w ramach zadania inwestycyjnego pn. „Budowa dróg na 

ulicach: Parkowej, Spacerowej i Kochanowskiego w Szydłowcu. 

4. Zarządzenie nr 14/17 z dnia 20 lutego 2017 roku w sprawie nabycia na rzecz Gminy 

nieruchomości gruntowej położonej w Szydłowcu. 

5. Zarządzenie nr 15/17 z dnia 20 lutego 2017 roku w sprawie nabycia na rzecz Gminy 

nieruchomości gruntowej położonej w Szydłowcu. 

6. Zarządzenie nr 16/17 z dnia 20 lutego 2017 roku w sprawie zamiany nieruchomości 

gruntowych położonych w Szydłowcu. 

7. Zarządzenie nr 17/17 z dnia 21 lutego 2017 roku w sprawie ogłoszenia konkursu na 

kandydata na stanowisko dyrektora Przedszkola Samorządowego nr 1 im. 

Tęczowego Misia w Szydłowcu. 

8. Zarządzenie nr 18/17 z dnia 28 lutego 2017 roku w sprawie wprowadzenia zmian 

w planie dochodów i wydatków budżetu oraz w planie finansowym zadań z zakresu 

administracji rządowej na rok 2017 rok. 

9. Zarządzenie nr 19/17 z dnia 28 lutego 2017 roku w sprawie ogłoszenia wykazu 

nieruchomości przeznaczonych do najmu, stanowiących własność Gminy 

Szydłowiec. 

10. Zarządzenie nr 20/17 z dnia 28 lutego 2017 roku w sprawie wprowadzenia 

Regulaminu porządku domowego w zasobach mieszkaniowych Gminy Szydłowiec. 

11. Zarządzenie nr 21/17 z dnia 28 lutego 2017 roku w sprawie wprowadzenia 

jednolitych stawek wynajmu pomieszczeń i obiektów sportowych należących do 

szkół , dla których Gmina Szydłowiec jest organem prowadzącym.  
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12. Zarządzenie nr 22/17 z dnia 1 marca 2017 roku w sprawie produkcyjnego wdrożenia 

Systemów Dziedzinowych dostarczonych w ramach projektu pn. „Rozwój 

elektronicznej administracji w samorządach województwa mazowieckiego 

wspomagającej niwelowanie dwudzielności potencjału województwa”.  

13. Zarządzenie nr 23/17 z dnia 1 marca 2017 roku w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację w roku 2017 zadania własnego gminy w zakresie 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

i Narkomanii. 

14. Zarządzenie nr 24/17 z dnia 3 marca 2017 roku w sprawie powołania komisji 

przetargowej do przygotowania i przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego na wykonanie modernizacji oświetlenia ulicznego na 

terenie gminy Szydłowiec – zadanie: wykonanie oświetlenia dla wybranych 

obwodów na terenie miasta Szydłowiec.  

15. Zarządzenie nr 25/17 z dnia 3 marca 2017 roku w sprawie powołania Sądu 

Konkursowego do przygotowania i przeprowadzenia konkursu architektoniczno – 

urbanistycznego na opracowanie koncepcji modernizacji kina Górnik w Szydłowcu. 

16. Zarządzenie nr 26/17 z dnia 6 marca 2017 roku w sprawie zmiany Regulaminu 

Budżetu Obywatelskiego Gminy Szydłowiec. 

17. Zarządzenie nr 27/17 z dnia 6 marca 2017 roku w sprawie ustalenia kwoty środków 

przeznaczonych na realizację Budżetu Obywatelskiego Gminy Szydłowiec na 2018 

rok. 

18. Zarządzenie nr 28/17 z dnia 6 marca 2017 roku w sprawie ustalenia dnia wolnego 

od pracy w Urzędzie Miejskim w Szydłowcu. 

19. Zarządzenie nr 29/17 z dnia 7 marca 2017 roku w sprawie powołania Komitetu 

Rewitalizacji w Gminie Szydłowiec. 

20. Zarządzenie nr 30/17 z dnia 7 marca 2017 roku w sprawie sporządzenia wykazu 

nieruchomości gruntowej przeznaczonej do sprzedaży, położonej w Szydłowcu przy 

ul. Metalowej nr działki 969/14. 

21. Zarządzenie nr 31/17 z dnia 7 marca 2017 roku w sprawie przeznaczenia do 

sprzedaży w drodze bezprzetargowej działek nr 5699/17, 5699/20, 5699/21, 

5699/22 położonych w Szydłowcu przy ul. Parkowej na rzecz sąsiednich właścicieli 

nieruchomości. 

22. Zarządzenie nr 32/17 z dnia 7 marca 2017 roku w sprawie ustalenia wysokości 

stawek czynszu z tytułu najmu i dzierżawy nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Szydłowiec.  

23. Zarządzenie nr 33/17 z dnia 7 marca 2017 roku w sprawie ustalenia ceny 

wywoławczej w trzecim przetargu na sprzedaż nieruchomości gruntowej, położonej 

we wsi Zdziechów gmina Szydłowiec, a przeznaczonej pod zabudowę 

mieszkaniową jednorodzinną.  

24. Zarządzenie nr 34/17 z dnia 7 marca 2017 roku w sprawie ogłoszenia II przetargu 

na zbycie nieruchomości gruntowej przeznaczonej pod zabudowę mieszkaniową 

jednorodzinną, położonej we wsi Zdziechów gmina Szydłowiec i powołania komisji 

przetargowej.  

25. Zarządzenie nr 35/17 z dnia 10 marca 2017 roku w sprawie powołania komisji 

konkursowej i Przewodniczącego komisji do przeprowadzenia konkursu na 

kandydata na stanowisko dyrektora Przedszkola Samorządowego nr 1 im. 

Tęczowego misia w Szydłowcu. 

26. Zarządzenie nr 36/17 z dnia 10 marca 2017 roku w sprawie określenia terminów 

przeprowadzania postępowania rekrutacyjnego i postępowania uzupełniającego, 
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w tym terminów składania dokumentów na rok szkolny 2017/2018 do publicznych 

przedszkoli, oddziałów przedszkolnych. 

27. Zarządzenie nr 37/17 z dnia 10 marca 2017 roku w sprawie powołania komisji 

przetargowej do przygotowania i przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego na budowę świetlicy wiejskiej w miejscowości Chustki 

gmina Szydłowiec. 

28. Zarządzenie nr 38/17 z dnia 13 marca 2017 roku w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Szydłowiec 

2016 – 2023. 

29. Zarządzenie nr 39/17 z dnia 21 marca 2017 roku w sprawie sporządzenia wykazu 

nieruchomości gruntowych przeznaczonych do sprzedaży, położonych 

w Szydłowcu przy ul. Pięknej oznaczonych nr działek 1379/16 i 1380/18. 

30. Zarządzenie nr 40/17 z dnia 21 marca 2017 roku w sprawie powołania Komisji 

konkursowej do przeprowadzenia konkursów na najładniejsze palmy XV 

Kiermaszu Wielkanocnego.  

 

II. Przekazano do Rady Miejskiej w Szydłowcu następujące projekty uchwał w sprawie: 
1. Dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.  

2. Planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły 

wyższe i zakłady doskonalenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia 

objętych dofinansowaniem w 2017 r. 

3. Określenia kryteriów wraz z liczbą punktów oraz dokumentów potwierdzających 

spełnianie kryterium w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz klas I publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Szydłowiec. 

4. Zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2017-2030. 

5. Zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2017. 

6. Określenia warunków oraz tryb finansowania rozwoju sportu na terenie gminy 

Szydłowiec. 

7. Określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Szydłowiec w 2017 r.  

 

III. Ponadto: 
W okresie od 31 stycznia do 24 marca 2017 roku wydano: 

1. Pięć decyzji umorzeniowych dla osób fizycznych na łączną kwotę 8.194,93 zł oraz 

odsetki w kwocie 93,00 zł tym: 

 dwie decyzje w łącznym zobowiązaniu pieniężnym na kwotę 751,93 zł, 

 dwie decyzje w podatku od nieruchomości na kwotę 7.037,00 zł oraz odsetki 

w kwocie 93,00 zł, 

 jedną decyzję w podatku rolnym na kwotę 406,00 zł. 

2. Jedną decyzję umorzeniową z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

na kwotę 72 zł oraz 11,60 zł kosztów upomnienia i 7,50 zł kosztów egzekucyjnych. 

 

Informacja z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Szydłowcu podjętych na sesji w dniu 31 

stycznia 2017 roku: 

1. Uchwała nr XXIX/189/17 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Szydłowieckiego – uchwała zrealizowana. 

2. Uchwała nr XXIX/190/17 w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w roku 

budżetowym 2017– uchwała w trakcie realizacji. 
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3. Uchwała nr XXIX/191/17 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Szydłowiec 

na rok 2017 – uchwała w trakcie realizacji. 

4. Uchwała nr XXIX/192/17 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szydłowiec na lata 2017 - 2030 – uchwała w trakcie realizacji. 

5. Uchwała nr XXIX/193/17 w sprawie wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 – uchwała zrealizowana. 

6. Uchwała nr XXIX/194/17 w sprawie zmiany uchwały Nr 179/XXVII/16 Rady 

Miejskiej w Szydłowcu z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie przyjęcia Planu 

Inwestycyjnego dla Gminy Szydłowiec w ramach Planu Inwestycyjnego Regionalnych 

Inwestycji Terytorialnych – uchwała zrealizowana. 

7. Uchwała nr XXIX/195/17 w sprawie przygotowania projektu uchwały ustalającej 

„zasady i warunki sytuowania obiektów małej architektury, tablic reklamowych 

i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabaryty, standardy jakościowe oraz 

rodzaje materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane” – uchwała 

zrealizowana. 

8. Uchwała nr XXIX/196/17 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2017-2021 

w Gminie Szydłowiec – uchwała zrealizowana. 

 

Informacja z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Szydłowcu podjętych na sesji w dniu 

8 lutego 2017 roku: 
Uchwała nr XXX/197/17 w sprawie uczczenia Jubileuszu 590-lecia Miasta Szydłowca 

– uchwała zrealizowana. 

 

Informacja z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Szydłowcu podjętych na sesji w dniu 15 

lutego 2017 roku: 

1. Uchwała nr XXXI/198/17 w sprawie uchylenia uchwały Nr 168/XXV/16 Rady 

Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 października 2016 r. w sprawie przystąpienia do 

realizacji projektu pod nazwą „Powszechna nauka pływania dzieci i młodzieży 

w Powiecie Szydłowieckim” – uchwała zrealizowana. 

2. Uchwała nr XXXI/199/17 w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXIX/189/17 Rady 

Miejskiej w Szydłowcu z dnia 31 stycznia 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Szydłowieckiego – uchwała zrealizowana. 

3. Uchwała nr XXXI/200/17 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szydłowiec na lata 2017-2030 – uchwała w trakcie realizacji. 

4. Uchwała nr XXXI/201/17 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Szydłowiec 

na rok 2017 – uchwała w trakcie realizacji. 

5. Uchwała nr XXXI/202/17 w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w roku 

budżetowym 2017 – uchwała w trakcie realizacji. 

6. Uchwała nr XXXI/203/17 w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym oraz 

określenia warunków dopuszczalności pomocy publicznej - uchwała zrealizowana. 

7. Uchwała nr XXXI/204/17 w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych 

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego - uchwała zrealizowana. 

 

Wszystkie uchwały w ustawowym terminie 7 dni zostały przekazane do właściwego dla 

nich organu nadzoru. Uchwały stanowiące prawa miejscowe zostały opublikowane 

w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego.  
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Ad 5. 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota poinformowała, że w budżecie gminy Szydłowiec na 

2017 r. dokonano zmian w trybie art. 257, pkt 1 ustawy o finansach publicznych pomiędzy 

sesjami, tj. od 15.02.2017 r. do 27.03.2017 r.  

 

Zarządzeniem Nr 18/17 Burmistrz Szydłowca z dnia 28 lutego 2017 r. dokonano następujących 

zmian w planie dochodów i wydatków:  

1. Zgodnie z Decyzją Wojewody Mazowieckiego Nr 3 z dnia 3 lutego 2017 r. przekazującą 

informacje o planach dotacji dokonano: 

 w rozdziale 85213 zmniejszenia dochodów i wydatków o kwotę 12.100 zł, 

 w rozdziale 85214 zwiększenia dochodów i wydatków o kwotę 37.400 zł, 

 w rozdziale 85216 zmniejszenie dochodów i wydatków o kwotę 14.400 zł, 

 w rozdziale 85219 zmniejszenie dochodów i wydatków o kwotę 1.900 zł, 

 w rozdziale 85501 zmniejszenie dochodów i wydatków o kwotę 5.000 zł, 

 w rozdziale 85502 zmniejszenie dochodów i wydatków o kwotę 12.000 zł, 

 w rozdziale 85503 zwiększenie dochodów i wydatków o kwotę 107 zł, 

 w rozdziale 85505 zwiększenie dochodów i wydatków o kwotę 36.960 zł. 

2. W rozdziale 85503 Decyzją Wojewody Mazowieckiego Nr 6 z dnia 10 stycznia 2017 r. 

dokonano zwiększenia planu dochodów i wydatków o kwotę 107 zł z przeznaczeniem 

na realizację zadań związanych z przyznawaniem Kart Dużej Rodziny. 

 Ogółem powyższym Zarządzeniem zwiększono plan dochodów i wydatków o kwotę 29.067 zł. 

 

Ad 6a. 

P. o. Dyrektor ZEiFO Dorota Nowak przedstawiła projekt uchwały w sprawie dostosowania 

sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego wraz z uzasadnieniem. 

Zgodnie z art. 210 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo 

oświatowe, Rada Gminy po uzyskaniu pozytywnej opinii kuratora oświaty w terminie do dnia 

31 marca 2017 r. podejmuje uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych 

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe na 

okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. W dniu 1 marca 2017 r. Uchwała 

Nr XXXI204/17 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 15 lutego 2017 r. w sprawie projektu 

dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego uzyskała 

pozytywna opinię Mazowieckiego Kuratora Oświaty. Zgodnie z art. 209 ustawy z dnia 14 

grudnia 2016 r. Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe. Uchwała została 

zaopiniowana przez związki zawodowe.  

 

Wniosek radnego Marka Plewy 

Radny zawnioskował o nieodczytywanie wszystkich załączników i odczytanie 

uzasadnienia do projektu uchwały, ponieważ radni mieli sposobność zapoznania się 

z nimi na posiedzeniach komisji RM.  

 

za – 9 głosów, przeciwnych – 5 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

Opinie komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu pracowała nad projektem uchwały i wypracowała opinię pozytywną  

Kom. Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Kom. Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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Radny P. Bloch zwrócił się z prośbą o odczytanie opinii Mazowieckiego Kuratora Oświaty do 

omawianego projektu uchwały.  

 

P. o. Dyrektor ZEiFO Dorota Nowak przedstawiła: 

 opinię z dnia 28.02.2017 r. od Mazowieckiego Kuratora Oświaty w sprawie uchwały 

Rady Miejskiej w Szydłowcu w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą – 

Prawo oświatowe, 

 pismo z dnia 10.03.2017 r. od Międzyzakładowej Komisji NSZZ ,,Solidarność” 

Pracowników Oświaty w Szydłowcu w sprawie przedstawienia opinii projektu 

dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.   

 pismo z dnia 28.02.2017 r. od Związku Nauczycielstwa Polskiego Zarząd Oddział 

w Szydłowcu dot. zaopiniowania Uchwały Nr XXXI/204/17 Rady Miejskiej 

w Szydłowcu z dnia 15 lutego 2017 r. w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.  

 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowani projekt uchwały: 

za – 10 głosów, przeciwnych – 3 głosy, wstrzymujących się – 1 głos.  

 

Ad 6b. 

P. o. Dyrektor ZEiFO Dorota Nowak przedstawiła projekt uchwały w sprawie planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady doskonalenia 

nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia objętych dofinansowaniem w 2017 r. wraz 

z uzasadnieniem. Dokształcanie i doskonalenie zawodowe nauczycieli jest finansowane ze 

środków wyodrębnionych w budżecie organu prowadzącego na podstawie art. 70a Ustawy 

Karta Nauczyciela. Przepis ten zawiera ponadto delegację dla Ministra Edukacji i Sportu, jako 

właściwego do spraw oświaty i wychowania, do określenia sposobu podziału środków oraz 

kryteriów i trybu przyznawania środków na wspieranie doskonalenia zawodowego nauczycieli, 

co znalazło wyraz w przepisie wykonawczym – Rozporządzeniu Ministra Edukacji Narodowej  

i Sportu z dnia 29 marca 2002r. w sprawie sposobu podziału środków na wspieranie 

doskonalenia zawodowego nauczycieli pomiędzy budżety poszczególnych wojewodów, form 

doskonalenia zawodowego dofinansowywanych ze środków wyodrębnionych w budżetach 

organów prowadzących szkoły, wojewodów, ministra właściwego do spraw oświaty 

i wychowania oraz szczegółowych kryteriów i trybu przyznawania tych środków (Dz. U. 

z 2002 r. Nr 46, poz. 430), a także w rozporządzeniu zmieniającym, które obowiązuje od 

1 stycznia 2016 r. (Dz. U. z 2015 r. poz. 1973). Rozporządzenie powyższe w § 6 ust. 3 zawiera 

delegację dla organu prowadzącego do opracowania na każdy rok budżetowy planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego z uwzględnieniem wniosków dyrektorów 

szkół i przedszkoli, oraz ustalenia w porozumieniu z dyrektorami szkół i przedszkoli corocznie 

maksymalnej kwoty dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli. Ogólna 

kwota środków wyodrębnionych w budżecie Gminy Szydłowiec  na rok 2017 wynosi 

115406,00 zł (dział: 801 „Oświata i Wychowanie” - rozdział 80146 „dokształcanie 

i doskonalenie nauczycieli”). Przygotowany projekt podziału środków w roku 2017 został 

opracowany w oparciu o wnioski dyrektorów szkół i przedszkoli i zaspokaja potrzeby tych 

placówek w całości. Ponadto projekt uwzględnia wyniki sprawdzianów i egzaminów, a także 

podstawowe kierunki polityki oświatowej państwa ustalone przez ministra właściwego do 

spraw oświaty i wychowania. 
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Opinie komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Edukacji pracowała nad projektem uchwały i wypracowała wniosek o treści: 

Wniosek 

,,Komisja wnioskuje o zmianę wysokości dofinansowania opłat za kształcenie w § 4 ust. 1 

z kwoty 1300 zł na kwotę 2 000 zł oraz w § 4 ust. 2 z kwoty 900 zł na kwotę 1 500 zł”. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozywanie z powyższym wnioskiem. 

 

Wniosek 

Przewod. M. Koniarczyk zawnioskował o dopisanie w § 5 ust. 1 dopisanie słowa 

,,Szydłowca” do słowa Burmistrz. W § 8 ust. 1 dopisanie słowa ,,Publicznej” w Biuletynie 

Informacji Gminy Szydłowiec.  

W podpisie do słowa ,,Przewodniczący” dopisać słowa ,,Rady Miejskiej”. 

 

Wniosek Kom. Edukacji została poddany pod głosowanie: 

za – 5 głosów, przeciwnych – 6 głosów, wstrzymujących się – 3 głosy. 

 

Wniosek przewod. M. Koniarczyka został poddany pod głosowanie: 

za – 9 głosów, przeciwnych – 0 głosów, wstrzymujących się – 4 głosy.  

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały z poprawkami: 

za – 9 głosów, przeciwnych – 0 głosów, wstrzymujących się – 5 głosów.  

 
Ad 6c. 

P. o. Dyrektor ZEiFO Dorota Nowak przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia 

kryteriów wraz z liczbą punktów oraz dokumentów potwierdzających spełnianie kryterium 

w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych 

w szkołach podstawowych oraz klas I publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Szydłowiec wraz z uzasadnieniem. Zgodnie z art. 131 ust. 4 i 6 ustawy Prawo oświatowe 

w przypadku równorzędnych wyników uzyskanych na pierwszym etapie postępowania 

rekrutacyjnego lub jeżeli po zakończeniu tego etapu dane publiczne przedszkole, oddział 

przedszkolny w danej publicznej szkole podstawowej nadal dysponuje wolnymi miejscami, na 

drugim etapie postępowania  rekrutacyjnego są brane pod uwagę kryteria określone przez organ 

prowadzący, z uwzględnieniem zapewnienia jak najpełniejszej realizacji potrzeb dziecka i jego 

rodziny, zwłaszcza potrzeb rodziny, w której rodzice albo rodzic samotnie wychowujący 

kandydata muszą pogodzić obowiązki zawodowe z obowiązkami rodzinnymi, oraz lokalnych 

potrzeb społecznych. Organ prowadzący określa nie więcej niż 6 kryteriów oraz przyznaje 

każdemu kryterium określoną liczbę punktów, przy czym każde kryterium może mieć różną 

wartość. Organ prowadzący określa również dokumenty niezbędne do potwierdzenia tych 

kryteriów. Natomiast art. 133 ust 2 i 3 ustawy Prawo oświatowe mówi, że kandydaci 

zamieszkali poza obwodem publicznej szkoły podstawowej mogą być przyjęci do klasy I tej 

szkoły po    przeprowadzeniu postępowania rekrutacyjnego, jeżeli dana publiczna szkoła 

podstawowa nadal dysponuje wolnymi miejscami. W postępowaniu rekrutacyjnym są brane 

pod uwagę kryteria określone przez organ prowadzący, z uwzględnieniem zapewnienia  jak 

najpełniejszej realizacji potrzeb dziecka i jego rodziny oraz lokalnych potrzeb społecznych. 

Kryteriom organ prowadzący przyznaje określoną liczbę punktów oraz określa dokumenty 

niezbędne do ich potwierdzenia. W związku z powyższym podjęcie niniejszej uchwały jest 

uzasadnione.  
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Opinie komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Edukacji pracowała nad projektem uchwały i wypracowała wniosek o treści: 

Wniosek 

,,Komisja wnioskuje aby w załączniku nr 1 do projektu uchwały wykreślić w tabeli cały 

pkt 5 tj. kryterium „Kandydat uczęszczał do żłobka”.  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozywanie z powyższym wnioskiem. 

 

Przewod. obrad zwrócił się o uzasadnienie wniosku Komisji Edukacji. 

 

Przewod. Kom. Edukacji Anna Majstrak wytłumaczyła, że z powodu małej ilości miejsc 

w żłobku nie jest do końca sprawiedliwe, że punkt 5 tj. kryterium „Kandydat uczęszczał do 

żłobka”  jest brany pod uwagę. Jest to 1 punkt i czasami dziecko przez brak tego punktu nie 

może zostać przyjęte.  

 

Wniosek Kom. Edukacji została poddany pod głosowanie: 

za – 14 głosów /jednogłośnie/ 

 

Projekt uchwały został  poddany pod głosowanie z poprawkami: 

za – 14 głosów /jednogłośnie/ 

 

Ad 6d. 

Przewod. obrad M. Koniarczyk zgodnie z art. § 41 pkt 2 Statutu Gminy Szydłowiec 

przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia lokalnego programu wspierania edukacji 

uzdolnionych uczniów szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę 

Szydłowiec wraz z uzasadnieniem. Projekt uchwały normalizuje kwestię zapisów nazw 

jednostek gminnych oraz spowoduje usprawnienie działań ww. komisji ds. stypendiów. Projekt 

uchwały nie wywołuje skutków finansowych dla budżetu Gminy Szydłowiec.  

 

Opinie komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Kom. Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Radny K. Gula zapytał dlaczego skład Komisji ds. stypendiów zmienił się z 5 na 4 członków. 

Forma głosowania jest przecież lepsza przy nieparzystej liczbie członków.  

 

Przewod. M. Koniarczyk odpowiedział, że zaproponowana zmiana wystąpiła ze względu na 

wprowadzenie zapisu dotyczącego zastępcy przewodniczącego. W ubiegłym roku wystąpiła 

sytuacja, że ze względu na nieobecność przewodniczącej nie można było przyjąć wniosków. 

Chodziło także o doprecyzowanie zapisu dotyczącego funkcji w składzie tej Komisji, 

a konkretnie zastępcy przewodniczącego, który przy nieobecności przewodniczącego będzie 

mógł prowadzić obrady. Odnosząc się do składu osobowego przypomniał, że poprzednio 

również było 4 członków. W momencie równej ilości głosów, głos przewodniczącego jest 

głosem decydującym. Projekt był konsultowany z przedstawicielami tej Komisji. Uważa, że 

jest to dobre rozwiązanie.  

 

Projekt uchwały został  poddany pod głosowanie z poprawkami: 

za – 14 głosów /jednogłośnie/ 

 
Ad 6e. 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2017-2030 wraz z objaśnieniami. 



10 
 

 

Opinie komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu pracowała nad projektem uchwały i wypracowała opinię pozytywną  

 
Projekt uchwały został  poddany pod głosowanie: 

za – 14 głosów /jednogłośnie/ 

 

Ad 6f. 
Skarbnik Gminy Iwona Czarnota przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały 

w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2017 r. Zmianie ulega 

objaśnienie w załączniku nr 2 w: 

1. W rozdziale 60016 ulega zmianie brzmienie objaśnienia na: 

,,Zmiany na zadaniu ,,Przebudowa drogi gminnej w msc. Ciechostowice gmina 

Szydłowiec”; 

1) zmiana czasookresu robót z 2016 -2018 na 2017 – 2018, 

2) zmiana kosztów zadania wprowadzenie kwoty 80.477 zł, jako środki własne na 

zadaniu oraz wprowadzenie finansowania z budżetu Unii Europejskie – PROW 

w kwocie 140.798 zł. 

Planowana realizacja zadania: 

2017 kwota 600.000 zł, 

2018 kwota 593.794 zł’. 

2. W rozdziale 80101 ulega zmianie brzmienie objaśnienia na: 

,,Zwiększenie planu wydatków o kwotę 60.000 zł z przeznaczeniem na wyrównanie 

wynagrodzeń pracownikom niepedagogicznym”. 

Przedstawiła następnie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 

Szydłowiec na rok 2017 r.  

 

Opinie komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu pracowała nad projektem uchwały i wypracowała opinię pozytywną  

 
Projekt uchwały został  poddany pod głosowanie z autopoprawką: 

za – 14 głosów /jednogłośnie/ 

 
Ad 6g. 

Pełnomocnik ds. Społecznych i współpracy z organizacjami pozarządowymi przedstawiła 

Jadwiga Kopycka przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie określenia 

warunków oraz trybu finansowania rozwoju sportu na terenie gminy Szydłowiec. W § 5 pkt 2 

zmienia się zapis: ,,W roku 2017 wnioski składa się w Kancelarii Urzędu Miejskiego 

w Szydłowcu w terminie do dnia 30 kwietnia 2017 roku”, zmienia brzmienie na: ,,W roku 2017 

wnioski składa się w Kancelarii Urzędu Miejskiego w Szydłowcu w terminie do dnia 31 maja 

2017 r.”.  

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia warunków oraz trybu finansowania 

rozwoju sportu na terenie gminy Szydłowiec. 

 

Opinie komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Edukacji pracowała nad projektem uchwały i wypracowała wnioski o treści: 

Wniosek 1. 

,,Komisja wnioskuje o wykreślenie w § 3 ust. 2 punktu 6 o treści „stypendiów sportowych 

i wynagrodzenia kadry szkoleniowej”. 
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Wniosek 2. 

,,Komisja wnioskuje o wykreślenie w § 3 ust. 2 pkt 3 wyrazów „oraz wyżywienia”. 

 

Wniosek 3. 

,,Komisja wnioskuje o wykreślenie w § 3 ust. 2 punktu 4 o treści „pokrycia kosztów 

organizowania zajęć sportowych dla dzieci, młodzieży i dorosłych”. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozywanie z powyższymi wnioskami. 

 

Kom. Budżetu pracowała nad projektem uchwały i wypracowała wniosek o treści: 

 

Wniosek 

Komisja wnioskuje, aby w § 3 ust. 2 pkt 7 wprowadzić zapis o treści: ,,pokrycie kosztów 

organizowania obozów sportowych”. 

 

za – 8 głosów, przeciwnych – 4 głosów, wstrzymujących – 2 głosy. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany przez Komisję Budżetu pozywanie z powyższym 

wnioskiem. 

 
Przewod. obrad poddał pod głosowanie wnioski Komisji Edukacji: 

 
Wniosek 1. 

,,Komisja wnioskuje o wykreślenie w § 3 ust. 2 punktu 6 o treści „stypendiów sportowych 

i wynagrodzenia kadry szkoleniowej”. 

 

za – 6 głosów, przeciwnych – 8 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

Wniosek odrzucony. 

 

Wniosek 2. 

,,Komisja wnioskuje o wykreślenie w § 3 ust. 2 pkt 3 wyrazów „oraz wyżywienia”. 

 

za – 6 głosów, przeciwnych – 8 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

Wniosek odrzucony. 

 

Wniosek 3. 

,,Komisja wnioskuje o wykreślenie w § 3 ust. 2 punktu 4 o treści „pokrycia kosztów 

organizowania zajęć sportowych dla dzieci, młodzieży i dorosłych”. 

 

za – 5 głosów, przeciwnych – 8 głosów, wstrzymujących – 1 głos. 

 

Wniosek odrzucony. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie wnioski Komisji Budżetu: 
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Wniosek 

Komisja wnioskuje aby w § 3 ust. 2 pkt 7 wprowadzić zapis o treści: ,,pokrycie kosztów 

organizowania obozów sportowych”. 

 

za – 8 głosów, przeciwnych – 4 głosów, wstrzymujących – 2 głosy. 

 
Radny Paweł Bloch stwierdził, że omawiamy projekt uchwały, wprowadza dodatkowe 

dofinansowanie do realizacji programów szkolenia klubów sportowych, które działają na 

terenie gminy Szydłowiec. Dofinansowanie co najmniej dwóch tj.: stypendiów sportowych, 

wynagrodzenia kadry szkoleniowej, pokrycia kosztów organizowania zajęć sportowych dla 

dzieci, młodzieży i dorosłych oraz dofinansowanie obozów sportowych pokrywa się z tym co 

jest już finansowane z Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

i Przeciwdziałania Narkomanii. Środków na te zadania jest określona ilość. Jak do tej pory 

wszystkie stowarzyszenia były z tego tytułu zadowolone. Miał wrażenie, że tym projektem 

uchwały Rada miała pomóc klubom sportowym działającym na arenie regionalnej, 

ogólnopolskiej i międzynarodowej. Ale nie koniecznie wszystkim klubom. Jest to chwalebne 

ale ma wrażenie, że w zupełnie innym celu ta uchwał miałaby zostać podjęta. Kwestią 

zasadniczą jest to, że w tym projekcie uchwały w odróżnieniu od uchwały stypendialnej 

brakuje, aby na Biuletynie Informacji Publicznej ukazywały się sprawozdania przyjęte przez 

Burmistrza, a także kwoty dotacji które zostały przyznane i na jakie zadanie. Zwrócił się 

o zamieszczenie takiego zapisu w którymś z paragrafów.  

 
Wniosek radnego P. Blocha 

Wnioskuje o dopisanie w § 8 pkt 4 ,,Kwoty dotacji celowe przyznane poszczególnym 

klubom będą umieszczone na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Szydłowcu oraz 

na stronie http://bip.szydlowiec.pl.” 

 

Przewod. M. Koniarczyk zaproponował wniosek o treści: 

Wnioskuje o zmianę treści § 8 pkt 3 na ,,druki sprawozdań oraz kwoty dotacji celowej 

przyznanej w ramach realizacji niniejszej uchwały będą dostępne na stronie 

http://bip.szydlowiec.pl.” 

 

Radny P. Bloch wyraził zgodę na treść wniosku zaproponowanego przez przewodniczącego 

M. Koniarczyka.  

 

Radny M. Kapturski stwierdził, że ma wątpliwości dotyczące § 3 ust. 2 pkt 6 stypendiów 

sportowych, które są zawarte w projekcie uchwały. Zapytał radcę prawnego czy mając już 

uchwałę dot. stypendiów sportowych, w której określone są konkretne kryteria ich 

przyznawania, czy obecnie przyjmowany projekt uchwały nie będzie kolidował z obowiązującą 

uchwałą dot. stypendiów. Ma wątpliwość dot. stypendiów sportowych tj. za co, w jakim celu 

i w jakich kryteriach, ponieważ dla radnego jest to zapis bardzo ogólny.  

 

Radca prawny Bogdan Królikowski oznajmił, że w przypadku omawianego projektu 

uchwały został on zaopiniowany pozytywnie i jest zgodny z obowiązującymi przepisami. 

Natomiast czy na podstawie innych periodyków prawnych jakieś dotacje celowe mają istnieć, 

nie widzi przeszkód, aby takie dotacje istniały. Ta uchwała jest podejmowana na okoliczność 

dotacji klubów sportowych.  

http://bip.szydlowiec.pl/
http://bip.szydlowiec.pl/
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Wniosek M. Koniarczyka został poddany pod głosowanie:  

 

za – 14 głosów /jednogłośnie/ 

 

Projekt uchwały został  poddany pod głosowanie z wnioskami: 

 

za – 9 głosów, przeciwnych – 0 głosów, wstrzymujących się – 4 głosów.  

 
Ad 6h.  

Inspektor Andrzej Gluza przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Szydłowiec w 2017 r. wraz z uzasadnieniem. Uchwalenie programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Szydłowiec w 2017 

roku wynika z art. 11 ust 1 ustawy o ochronie zwierząt z dnia 21 sierpnia 1997 r. (Dz. U. z 2013 

r. poz. 856 ze zm.). W roku 2017 nadal funkcjonować będzie Tymczasowy Punkt Przetrzymań 

Zwierząt w Szydłowcu ul. Piaskowa 29. W celu zmniejszenia populacji zwierząt bezdomnych 

proponuje się przeznaczenie kwoty 12 000,00zł  na usypianie ślepych miotów oraz sterylizację 

i kastrację zwierząt domowych będących własnością mieszkańców gminy Szydłowiec. 

Przyjęcie programu ograniczy na terenie gminy Szydłowiec zjawisko bezdomności zwierząt, 

stanowiące zagrożenie dla ludzi oraz powodujące cierpienie zwierząt. Program będzie 

limitowany wysokością środków finansowych przeznaczonych w budżecie gminy Szydłowiec 

na jego realizację do kwoty 84 000,00 zł. Projekt uchwały został przedstawiony do 

zaopiniowania :Powiatowemu Lekarzowi Weterynarii  z/s w Orońsku - opinia pozytywna, 

organizacjom społecznym, których statutowym celem działania jest ochrona zwierząt – opinia 

pozytywna, dzierżawcom obwodów łowieckich, działających na obszarze gminy - opinia 

pozytywna. 

 

Opinie komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Infrastruktury pracowała nad projektem uchwały i wypracowała opinię pozytywną.  

 
Projekt uchwały został  poddany pod głosowanie: 

za – 14 głosów /jednogłośnie/ 

 

Ad 7.  

Sekretarz Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

i Przeciwdziałania Narkomanii Jadwiga Kopycka przedstawiła sprawozdanie z działalności 

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii 

za 2016 rok. 
 

Radny K. Gula stwierdził, że na posiedzeniu Komisji Edukacji było omawiane sprawozdanie 

z Gminnej Komisji i p. Sekretarz stwierdziła, że nigdy nie były umieszczane kwoty jakie 

otrzymywały poszczególne stowarzyszenia, kluby sportowe itd. Natomiast w ubiegłym roku 

takie kwoty były zamieszczane. Dopiero jak radni upomnieli się o takie informacji dopiero je 

otrzymali.  

 

Sekretarz J. Kopycka oznajmiła, że sprawozdanie co rok jest podobne, ponieważ nie może 

być inne. Nie może radny mówić, że sprawozdanie jest takie jakie w ubiegłym roku. Natomiast 

tak jak co roku Burmistrz ogłasza konkursy ofert na wypoczynek letni dla dzieci i młodzieży, 
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wypoczynek zimowy, zajęcia pozalekcyjne i wciąż te same organizacje przystępują do tych 

konkursów. Nie można wpisać kogoś innego. Ponadto kwoty, które Burmistrz przeznacza dla 

organizacji pozarządowych są zamieszczane na stronie Biuletynu Informacji Publicznej, 

ponieważ występuje taki obowiązek. Każdy może mieć do tych informacji dostęp.  

 

Radny K. Gula stwierdził, że nie ma nic do organizacji pozarządowych lub do klubów 

sportowych. Bardzo dobrze, że tyle ich jest i że występują o wsparcie. Chodziło radnemu o to, 

że p. Sekretarz stanowczo powiedziała na komisji, że w tym sprawozdaniu nie umieszcza się 

kwot jakie zostały przyznane na dotacje. Radni dlatego o takie informacje się upominali. Rada 

powinna wiedzieć takie informacje, a nie doszukiwać się tych informacji na BIPie.  

 

Przewod. M. Koniarczyk oznajmił, że uczestniczył w tym posiedzeniu Komisji Edukacji 

i uczestniczył także w dyskusji, która tam została podjęta. Sprawa została już wyjaśniona na 

Komisji, że w związku z tym, że od tego roku występuje nowy wymóg, aby nie umieszczać 

w takich sprawozdaniach kwot, więc miały to być dodatkowe informacje, które cały czas 

są dostępne na stronie BIP. Zostały podjęte ustalenia, że jeżeli wystąpi taka potrzeba to od 

następnego roku, takie informacji dodatkowe będą zamieszczane do tego sprawozdania.  

 

Radny K. Gula odpowiadając ,,ad vocem” stwierdził, że chodzi mu jedynie o sam fakt, że 

p. Sekretarz stwierdziła, że nigdy do tej pory to nie było wykonywane i nigdy nie były te kwoty 

zamieszczane w sprawozdaniu. Poprosił o przedstawianie podstawy prawnej wymogu dot. 

niemożliwości umieszczania takich kwot w sprawozdaniu.  

 

Sekretarz J. Kopycka poinformowała, że cztery lata temu przedstawiciel Regionalnej Izby 

Obrachunkowej określił, aby nie wpisywać poszczególnej kwoty przyznanej każdej 

organizacji, a jedynie ogólną kwotę. Natomiast wszystkie wydatki czy konkursy ofert, które są 

ogłaszane są ogłaszane na BIPie. Taka informacja jest dostępna dla wszystkich. Jeżeli radny 

ma problem to zawsze będzie udostępniała Radzie taką informację.  

 

Sprawozdanie zostało poddane pod głosowanie: 

za – 14 głosów /jednogłośnie/ 

 

Ad 8. 

Radny Paweł Bloch złożył interpelacje w sprawie: 

 Osiedla przy Pl. M. Konopnickiej (dwóch bloków) oraz ul. Radomskiej 41 (pierwszy 

blok od ul. Zamkowej) zostanie tam wykonana przez Wspólnotę Mieszkaniową droga 

wewnętrzna do parkingów pod blokami. Mieszkańcy zgłaszali problem rok temu, że 

został usunięty stamtąd znak, który oznaczał drogę wewnętrzną tj. drogę na osiedlu 

gdzie występował zakaz wjazdu dla samochodów dostawczych i innych z zewnątrz. 

Mieszkańcy tego osiedla posiadają tyle miejsc parkingowych ile jest mieszkańców. 

Zwrócił się w imieniu mieszkańców o usytuowanie powrotnie tego znaku 

w odpowiednim miejscu zanim mieszkańcy ze swoich środków wykonają tam drogę 

wewnętrzną.  

 Stanu dróg gminnych po budowie trasy S7 oraz nielegalnego wysypiska w okolicach tej 

trasy. Zapytał czy jest planowana inwentaryzacja tych dróg zanim wykonawca 

zakończy prace na odcinku przebiegającym przez Gminę. Zaapelował do Burmistrza 

i Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Rady Miejskiej, aby przegląd stanu tych 

dróg odbył się przed zejściem wykonawcy z trasy S7. W głównej mierze chodzi o drogi 

dojazdowe z których korzystał wykonawca.  
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 Oceny Planu Rewitalizacji Gminy Szydłowiec. Zapytał jaka jest procentowa szansa 

realizacji zadań ujętych w planie i ich dofinansowanie.  

 Zapytał czy i kiedy na poważnie Gmina zacznie przygotowania do budowy nowej 

oczyszczalni ścieków w Szydłowcu. Od którego roku można będzie się spodziewać 

realnych działań w tej kwestii, ponieważ kłopoty okolicznych gmin m. in. Pionek nie 

napawają specjalnym optymizmem.  

 Poprosił o pełen wykaz rozdysponowanej kostki brukowej tj. gdzie, kiedy i w jakich 

ilościach były realizowane remontu chodników w Gminie oraz wszelkie prace, 

w których używano materiałów zdemontowanych z Rynku Wielkiego i ul. Radomskiej. 

Część opracowań do roku 2014 radny posiada, ewentualnie radny poprosił o ich 

uzupełnienie. 

 

Zwrócił się o odpowiedź na piśmie na powyższe interpelacje.  

 

Radny Maciej Kapturski złożył interpelacje w sprawie: 

 Zdementowania informacji jeżeli jest to informacja nieprawdziwa, że Urząd Miejski nie 

jest zainteresowany sprzedażą terenu pod budownictwo wielorodzinne lub 

mieszkaniowe pomiędzy blokami na ul. Jachowskiego 2, 4, 6 oraz pomiędzy 

Przedszkolem Samorządowym Nr 2 "Mali Odkrywcy" z Oddziałami Integracyjnymi 

w Szydłowcu. Takie informacje od mieszkańców radny otrzymał, że teren ten ma zostać 

sprzedany.  

 Stanu realizacji projektu rewitalizacyjnego. Poprosił o zdementowanie informacji, że 

Gmina nie posiada środków na termomodernizacje budynków wielorodzinnych. Bardzo 

dużo mieszkańców wnosi zapytanie do Spółdzielnie w tej sprawie. Dlaczego jako 

Spółdzielnia Mieszkaniowe, nie kieruje się do Burmistrza po ww. środki. Z tego co 

radny wie Gmina takich środków nie ma. Poprosił o informację, jeżeli Gmina miałaby 

takie środki w przyszłości pozyskać. Na jakim etapie projekt rewitalizacyjny się 

znajduje i czy w przyszłości będzie można liczyć na pozyskanie takich środków.  

 

Radny Krzysztof Gula złożył interpelacje w sprawie: 

 Mieszkańców z ul. Dworskiej, którzy składali pismo do Burmistrza. Po którym część 

drogi została posypana gryzem. Kawałek ul. Kwiatowej jest usypany gryzem a na 

połowie nawieziono żużel. Poprosił o zebranie części żużlu i nawiezienie gryzu, aby się 

tam nie kurzyło i nie powstawały szybko doły. 

 W ubiegłym roku podnosił sprawę terenu wokół Rynku Wielkiego, chodziło radnemu 

o wszystkie klomby gdzie flizelina fruwa po całym Rynku Wilkiem wraz 

z niedopałkami papierosów, które znajdują się wokół drzew. Zapytał czy nie można 

tego wszystkiego wysprzątać i nawieź w te miejsce kory, ponieważ jest to przerażające. 

Estetyka podnosi walory miasta.  

 Zapytał o możliwość skierowania osoby porządkowej (parkingowego) która zwracałaby 

uwagę na samochody które parkują na Rynku Wielkim. Samochody są tam parkowane 

w każdym miejscu włącznie z przejściem dla pieszych. Może jakby chodziła taka osoba 

w kamizelce odblaskowej z napisem ,,służba porządkowa” i zwracała uwagę 

kierowcom to może by wystąpiła jakaś reakcja tych kierowców.  

 

Ad 9.  

Burmistrz Szydłowca Artur Ludew odnosząc się do zdementowania czy potwierdzenia 

informacji dotyczącej sprzedaży terenu pomiędzy blokami a przedszkolem na ul. Staszica. 

Poinformował, że na tym terenie zostały opracowane zmiany planu zagospodarowania 

przestrzennego. Teren ten jest przeznaczony pod budownictwo wysokie wielorodzinne. Jeżeli 
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plan zostanie opracowany i zostanie przyjęty to wówczas zostanie podjęta wspólna decyzja 

wejścia w jakiś program dotyczący budowy mieszkań. Ewentualnie wystąpi także możliwość 

sprzedaży tego terenu w postaci przetargu. Zapytał czy taka odpowiedz radnego 

satysfakcjonuje, ponieważ nie wie co było intencją tego zapytania.  

 

Radny Maciej Kapturski stwierdził, że złożenie tej interpelacji jest kierowane przez 

zainteresowanie mieszkańców, którzy są zaniepokojeni i nie chcą, aby ten teren na Osiedlu 

Wschód został przeznaczony pod budownictwo wielorodzinne. Teren znajduje się w takim 

miejscu osiedla, że można by go było zagospodarować w inny sposób np. jako teren 

wypoczynkowy lub mały park. Mieszkańcy wyrażają zaniepokojenie i nie chcą aby zostały 

wybudowane w tym miejscu jakiekolwiek bloki.  

 

Burmistrz A. Ludew stwierdził, że ma rozbieżne informacje w stosunku do informacji jakie 

posiada radny. Ponieważ z tego co wie mieszkańcy wyrażają chęć aby powstały tam bloki, 

jednak temat ten jest tematem na przyszłość. 

 

Radny M. Kapturski oznajmił, że osoby który chciałby aby w tym miejscu powstały bloki nie 

są mieszkańcami Osiedla Wschód.  

 

Burmistrz A. Ludew odnosząc się do stanu realizacji projektu rewitalizacyjnego. Na obecną 

chwilę trwają konsultacje społeczne dot. tego programu. Program zostanie przedłożony Radzie 

do podjęcia na najbliższej sesji. Po przyjęciu programu zostały wniesione poprawki do tego 

dokumentu, podobnie jak w wielu innych gminach. Wspomniał, że bez poprawek zostały 

przejęte jedynie dwa programy rewitalizacji na całe województwo mazowieckie. Trwają prace 

nad możliwością aplikowania o środki w ramach tego dokumentu.  

Odnosząc się do tematu termomodernizacji budynków wielorodzinnych będących w zasobach 

Szydłowieckiej Spółdzielni Mieszkaniowej poinformował, że Gmina nie jest w tym przypadku 

beneficjatem. Przypomniał, że to Szydłowiecka Spółdzielnia Mieszkowa lub Wspólnota 

Mieszkaniowa powinna składać wnioski i korzystać z dostępnych programów a nie Gmina, 

która nie jest właścicielem tych obiektów. Gmina na termomodernizacje takich budynków nie 

może składać wniosków. Powinno być to w interesie Szydłowieckiej Spółdzielni 

Mieszkaniowej lub Wspólnot Mieszkaniowych, aby śledzić harmonogramy naborów 

i korzystać z projektów termomodernizacyjnych. Takie projekty można było już składać. 

Obecnie nie pamięta czy występują jakieś nabory pozwalające aplikować o tego typu środki.  

Interpelacja dotycząca ul. Dworskiej zostanie przekazana kierownikowi E. Pawlikowi.  

Odnosząc się do estetyki na Rynku Wielkim w Szydłowcu stwierdził, że tak jak obecnie 

wygląda miasto Szydłowiec nigdy wcześniej nie wyglądało. Absolutnie nie zgadza się z tym 

stwierdzeniem radnego K. Guli, że estetyka Rynku Wielkiego jest przerażająca. Rynek Wielki 

jest codzienne sprzątany i nigdy nie był dotychczas w tak dobrym stanie. Jeżeli chodzi 

o nasadzenia kwiatów i poprawę estetyki Szydłowca przypomniał, że w zeszłym roku zostały 

podjęte w tym kierunku pewne starania. Wykonano nasadzenia kwiatów, aby otoczenie 

ubarwić. Podobnie będzie i w tym roku, jednak musi się to odbyć w odpowiednim czasie. 

Rozmawiał już na ten temat z kierownikiem E. Pawlikiem, który jest specjalistą w zakresie 

krzewów i nasadzenia kwiatów. Stwierdził, że będzie chciał zorganizować akcję w której będą 

mogli wziąć udział, również mieszkańcy. Na początku maja kiedy nie będzie już przymrozków 

zorganizowane zostanie spotkanie z mieszkańcami. Miejsca które zostaną wskazana aby 

bardziej ubarwić, ukwiecić lub nasadzić w nich jakieś krzewy lub drzewa, to takie działania 

zostaną podjęte. Dokładny termin zostanie jeszcze ustalony. Zależne jest to przede wszystkim 

od pogody.   
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Parkingi przy Rynku Wielkim. Przypomniał, że tak został zaprojektowany Rynek 

Wielki na którym jest zaplanowanych wiele miejsc parkingowych. Wspomniał o tym 

wielokrotnie na spotkaniach z mieszkańcami, że to nie jest wymysł Urzędu, że parking jest 

ogólnodostępny i mogą na nim parkować mieszkańcy. Taki był wymóg projektu kluczowego 

i parking musi być ogólnodostępny, ponieważ zostałby złamane zapisy umowy 

o dofinansowanie. Na Rynku Wielkim nie może występować strefa płatnego parkowania, 

ponieważ Gmina nie może pobierać opłat. Na pewno można poczynić pewnie kroki w tym 

zakresie. Na ten moment została opracowana zmiana w organizacji ruchu. Planowane jest 

czasowe ograniczenie postoju na tym terenie. Niebawem taka organizacja wejdzie w życie. 

Ograniczony zostanie czas postoju jednak nie zabraniający parkowania. Z jednej strony 

poprawi to wizerunek Rynku Wielkiego a z drugiej strony nie ograniczy dostępności do 

okolicznych sklepów, ponieważ każdy będzie mógł ewentualnie podjechać tam na czas 

zakupów. Samochody jednak nie będą tam stały cały dzień. Występowały zapytanie czy 

również samochody Urzędu Miejskiego nie będą tam parkowały. Nie widzi w tym żadnego 

problemu, aby Urząd dał w tym przypadku przykład. Występują utwardzone place gdzie można 

zaparkować samochód, więc nie można mówić o jakimś problemie. Całkowita dostępność 

Rynku Wielkiego dla samochodów nie może zostać zlikwidowana, ponieważ ogranicza Gminę 

w tym zakresie projekt kluczowy.  

 

Radny Krzysztof Gula dodał, że nie chodziło mu o miejsca postojowe. Ponieważ nie ma 

w tym zakresie zastrzeżeń, ponieważ po to one występują aby kierowcy mogli parkować. 

Chodziło radnemu jedynie o samą płytę Rynku Wielkiego oraz ciągi piesze. Aby na tej płcie 

nie parkowano wszędzie.  

Stwierdził, że wcześniej było czysto ale jemu jednie chodzi o klomby, które występują wokół 

drzew, ponieważ tam jest ta flizelina. Nie powiedział, że jest brudno na Rynku Wielkim. Ale 

wysprzątanie terenu przy tych drzewach podniesie estetykę Rynku Wielkiego. Poprosił 

o uzupełnienie tych miejsc korą.  

 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Zarządu Dróg Edward Pawlik odnosząc 

się do flizelny i drzew w ciągu ulicy Radomskiej oraz Rynku Wielkiego. Wydział jest 

przygotowany na to, że do przyszłego tygodnia zostanie to wszystko zakończone. Obecnie jest 

za mało pracowników fizycznych do tego typu prac. Na obecną chwilę wykonywane są 

niezbędne prace w Parku Radziwiłłowskim, w którym krzewy nie były przycinane przez dwa 

lata. Należy tam dokonać cięć wyrównawczych i tzw. przecinki, aby mogły w sposób normalny 

prowadzić wegetację. Dodatkowo są nawożone. Przypomniał, że wegetacja mocno już ruszyła 

i dlatego prace w pierwszej kolejności odbywają się w tym Parku. Gdy zostanie zakończona 

jedna praca zostanie podjęta następna. Poprosił o chwilę cierpliwości.   

Organizacja ruchu na Rynku Wielkim zostanie do końca miesiąca opracowana i niedługo 

zostanie wprowadzona. Występuje tutaj kwestia ustawienia odpowiednich znaków.  

Poinformował, że w tym tygodniu ma spotkanie z mieszkańcami ulicy Dworskiej. Zna 

doskonale poruszony przez radnego temat. Wyjaśnił, że jeżeli chodzi o drogi gminne szutrowe, 

utwardzone żużlem lub kruszywem nie podejmowane są w tym momencie działania ze względu 

na ogłoszenie zapytania cenowego na kompleksowe wykonanie nawierzchni tych dróg przez 

firmę zewnętrzną. Firma taka będzie miała obowiązek uzupełnienia kruszywa, wyrównania 

tych dróg, dosypania kruszywa i zawibrowania, aby drogi te się nie rozchodziły. Umowa 

zostanie podpisana w tym tygodniu i firma jeżeli dobrze pójdzie wejdzie w przyszłym tygodniu 

z pierwszymi robotami.   

 

Burmistrz A. Ludew dodał, że podobna sytuacja wygląda z remontami cząstkowymi i po ich 

zakończeniu zostaną odnowione pasy na drogach. 



18 
 

 

Radny Maciej Kapturski odnosząc  się ,,ad vocem” do wypowiedzi Burmistrza w sprawie 

Spółdzielni Mieszkaniowej w Szydłowcu. Burmistrz potwierdził, że takich środków Urząd nie 

posiada i o to chodziło radnemu, ponieważ mieszkańcy bardzo mocno proszą Spółdzielnie, aby 

wystąpiła do Urzędu o takie środki.  

Stwierdził, że Spółdzielnia Mieszkaniowa daje sobie radę w kwestii termomodernizacji 

i remontów budynków. W tym roku przeznacza na ten cel ponad milion złotych. W tej kwestii 

w Spółdzielni występuje dobra kondycja, gorzej jednak z długiem Urzędu Miejskiego wobec 

Spółdzielni Mieszkaniowej. Dług ten sięga ponad 100 tys. zł. Zapytał czy Spółdzielnia może 

liczyć w tym roku na chociażby częściowy zwrot tego zadłużenia.  

 

Burmistrz Artur Ludew stwierdził, że rzeczywiście Spółdzielnia Mieszkaniowa przeznaczyła 

na termomodernizację znaczą kwotę. Ale gdyby to był wkład własny Spółdzielni w program 

z którego można pozyskać środki zewnętrzne to dofinansowanie w skali 80 % do 20 % 

pozwoliłoby Spółdzielni na wykonanie ośmiokrotnie więcej prac. Spółdzielnia jednak nie 

skorzystała i wykonuje te prace z środków własnych.  

W sprawie długu jaki ma Urząd wobec Spółdzielni nie są to zobowiązania wymagalne. Urząd 

nie ma żadnych zobowiązań wymagalnych. Poprosił o udzielenie odpowiedź w tym temacie 

Skarbnika Gminy.  

 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota poinformowała, że Gmina ma zobowiązania wobec 

Spółdzielni Mieszkaniowej za brak lokali socjalnych. W tym roku będzie oddawany do użytku 

budynek socjalny i takie osoby będą tam przenoszone. Dług Gminy jaki występuje wobec 

Spółdzielni jest długiem za mieszkańców, to nie Gmina ma dług a mieszkańcy wobec 

Spółdzielni.  

 

 

Ad 10. 

Przewod. obrad poinformował, że w okresie między sesjami do Rady wpłynęły pisma: 

 pismo z dnia 1.02.2017 r. od Dyrekcji i Rady Pedagogicznej Publicznej Szkoły 

Podstawowej nr 1 z Oddziałami Integracyjnymi im. Jana III Sobieskiego w Szydłowcu 

w sprawie stanowiska od Dyrekcji i Rady Pedagogicznej Publicznej Szkoły 

Podstawowej nr 1 z Oddziałami Integracyjnymi im. Jana III Sobieskiego w Szydłowcu  

dotyczącego planowanych zmian związanych z reformą oświaty, 

 pismo z dnia 2.02.2017 r. od p. Katarzyny ████ w związku z zmianą obwodu 

szkolnego, 

 pismo z dnia 27.01.2017 r. od mieszkańców Woli Korzeniowej w sprawie zmiany 

obwodu szkolnego, 

 pismo z dnia 26.01.2017 r. od mieszkańców wsi Hucisko w sprawie zmiany obwodu 

szkolnego, 

 informacja z ZEiFO z dnia 30.01.217 r. o realizacji zadania ,,Bezpieczne ferie 2017 r.” 

w placówkach oświatowych dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Szydłowiec, 

 pismo z dnia 10.02.2017 r. od Burmistrza Szydłowca dotyczące projektu uchwały 

w sprawie przyjęcia lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów 

szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę Szydłowiec, 

 pismo z dnia 9.02.2017 r. od mieszkańców obszaru położonego na północ od ulicy 

Zamkowej w sprawie zmiany obwodu szkolnego, 

 pismo z dnia 8.02.2017 r. od nauczycieli Zespołu Szkół im. Jana Pawła II w Szydłowcu 

w związku z reformą edukacji w gminie Szydłowiec, 
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 pismo z dnia 9.02.2017 r. od mieszkańców sołectw Wysocko, Jankowice, Krzcięcin 

w sprawie zmiany obwody szkolnego, 

 pismo przesłane drogą elektroniczną w dniu 7.02.2017 r. od LGD ,,Razem na 

Piaskowcu” w sprawie przedstawienia informacji o planowanych naborach na granty na 

dużą infrastrukturę, 

 pismo z dni 8.02.2017 r. od Sławomira ████, Zdzisława ██████, Ireneusza ████ 

w sprawie prośby o dofinansowanie częściowe prac remontowych dachu drewnianego 

domu, 

 pismo z dnia 8.02.2017 r. od Przewodniczącego Rady Powiatu w Otwocku w sprawie 

stanowiska Nr 4/2017 Rady Powiatu w Otwocku z dnia 7 lutego 2017 r. w sprawie 

poselskiego projektu uchwały o ustroju miasta stołecznego Warszawy, 

 pismo z dnia 6 lutego 2017 r. od p. Ewy ██████ w sprawie pomocy w uzyskaniu 

lokalu socjalnego, 

 Sprawozdanie merytoryczno – finansowe Gminnego Koordynatora Sportu 

w Szydłowcu z działalności za 2016 r., 

 Pismo z dnia 28.02.2017 r. od Związku Nauczycielstwa Polskiego Zarząd Oddziału 

w Szydłowcu zaopiniowania Uchwały Nr XXXI/204/17 Rady Miejskiej w Szydłowcu 

z dnia 15 lutego 2017 r. w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych 

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego,  

 opinię z dnia 28.02.2017 r. od Mazowieckiego Kuratora Oświaty w sprawie uchwały 

Rady Miejskiej w Szydłowcu w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą – 

Prawo oświatowe, 

 pismo z dnia 2.03.2017 r. od RIO w sprawie przekazania Uchwały Nr XXXI/198/17 

Rady Miejskiej w Szydłowcu nadzorowi Wojewody Mazowieckiego, 

 pismo przesłane drogą elektroniczną w dniu 6.03.2017 r. od Kancelarii Prezydenta RP 

dot. informacji dot. Stanowisk Konwentu Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów 

Województwa Mazowieckiego w sprawi wprowadzenia dwukadencyjności wójtów, 

burmistrzów i prezydentów, 

 Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodki Pomocy Społecznej oraz realizacji 

zadań z zakresu wspierania rodziny za 2016 r.  

 pismo z dnia 8 marca 2017 r. od Starostwa Powiatowego w Szydłowcu w sprawie 

budowy basenu, 

 pismo z dnia 14.03.2017 r. od radnego M. Plewy w sprawie deklaracji członkostwa 

w Komisji Infrastruktury, 

 pismo z dnia 3 marca 2017 r. od Dyrektorów placówek oświatowych Gminy Szydłowiec 

w sprawie znalezienia funduszy na podwyżki dla pracowników obsługowych, 

 pismo z Urzędu Miejskiego w Szydłowcu Wydział Informacji i Promocji Zespół ds. 

Rozwoju Turystyki w Gminie Szydłowiec dot. ,,Turystyczny Szydłowiec” 

Zintegrowane wykorzystanie lokalnych atutów i możliwości dla zwiększenia ruchu 

turystycznego w mieście i gminie w latach 2017 -2019, 

 trzy pisma od sołtys Ewy Kaczor skierowane do GDDKiA a przedłożone do 

wiadomości Przewodniczącego RM, 

 pismo z dnia 20 marca 2017 r. od Przewodniczącego Gminnej Rady Sportu 

w Szydłowcu Andrzeja Garleja w sprawie wniosków złożonych na posiedzeniu 

członków Gminnej Rady Sportu, 

 Zaproszenie na Uroczystą Galę z okazji uzyskania 1. Miejsca w rankingu Financial 

Times/FDI przez Grodzisk Mazowiecki, 
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 Zaproszenie na II Ogólnopolską Spartakiadę Pracowników Samorządowych w dniach 

25-27 sierpnia 2017 r. w Poznaniu.  

 

 

Ad 11. Sprawy różne.  

Radni nie poruszali tematów w sprawach różnych.  

 

Ad 12. 

Na tym porządek XXXII sesji został wyczerpany. 

 

Przewod. obrad wypowiadając formułę „Wysoka Rado, zamykam XXXII sesję Rady 

Miejskiej w Szydłowcu” zamknął XXXII sesję Rady Miejskiej w Szydłowcu. 

 

Czas trwania sesji od godz. 1100 do godz. 1400 

 

Rada podjęła uchwały: Nr XXXII/205/17,  XXXII/206/17, XXXII/207/17, XXXII/208/17, 

XXXII/209/17, XXXII/210/17, XXXII/211/17, XXXII/212/17. 

 

Głosy w głosowaniu jawnym przeliczał Łukasz Stasiak. 

 
Protokołował: 

Łukasz Stasiak 
Przewodniczący obrad: 

 

Marek Artur Koniarczyk 

 

 

 
 

 

Na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej z dnia 6 września 2001 r. (Dz. U. 

z 2016 r., poz. 1764) oraz w związku z art. 1 ust. 1 ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. o ochronie danych 

osobowych (Dz. U. z 2016 r., poz. 922). W publikowanym protokole wyłączono jawność informacji 

publicznej w zakresie danych osobowych, działając w interesie osób fizycznych.  

 

Wyłączenia dokonał Łukasz Stasiak – Inspektor Biura Rady Miejskiej w Szydłowcu.  

 

 
 

 

 

 

 

 


